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REFERAT MØTE I RÅDMANNSUTVALGET 141020 
 

Møtestad: Teams 

Møtetidspunkt: 14. oktober 2010 kl 0900- kl 1000 

Desse møtte: 
 
 

Aud Sunniva Fuhr, Valle kommune 
Anne Sofie Hornnes, Evje og Hornnes kommune 
Sten A. Reisænen, Iveland kommune 
Astrid Marie Engeli, Åseral kommune 
Aasmund Lauvdal, Bygland kommune 
Rita Hansen, Setesdal IPR 
Ikke tilstede: Karina Sloth Grinland, Bykle kommune 
 
 

 

Sak Merknad Ansvar 
/frist 

 
1 – Informasjonsrunde rundt «bordet» 
 
Evje og Hornnes – Anne Sofie Hornnes 
 
Pågående smitesituasjon er krevende. Mange ansatte er mye på jobb. 
Alt annet stopper opp,  
11 personer arbeider med smittesporing, en omfattende og viktig jobb. 
Nødvendige vedtak hjemlet i smittevernloven. 
Forebyggingsaspekt: oppfordrer til å være medmenneske i lokalmiljøet 
 
Invitert til å orientere på møte med fylkesmannen i morgen 15. oktober.  
 
 
Åseral – Astrid Marie Engeli 
 
Forberedt på at situasjonen vil endre seg mht smitteutbrudd også i 
Åseral.  
TISK-øvelse neste uke. 
Kommunedirektørstillingen blir lyst ut snarlig. 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
 
  

 

2017/110-45 Rita Hansen 
 

14.10.20 
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Åpner nytt omsorgsbygg 15. oktober. 
Dagne Ropstad overtar som konstituert om kort tid. Avventer nærmere 
avklaringer med hensyn til hvem som møter i rådmannsutvalget. 
 
Bygland – Aasmund Lauvdal 
 
Noe preget av smittesituasjonen i Evje og Hornnes. Har styrket 
smittesporingsteamet.  
Sigmund Olav Syrtveit, enhetsleder helse og familie i Evje og Hornnes 
kommune, har hatt orientering i Bygland om håndtering av, og 
erfaringer så langt, med covid-19. Nyttig. Anbefaler andre kommuner å 
gjøre det samme. 
10. november overtar ny kommunedirektør John Salve Sigridnes. Er i 
overlappingsfase nå. 
 
Iveland – Sten A. Reisænen 
 
Mye felles bo- og arbeidsmarked med Evje og Hornnes kommune gjør 
at også Iveland er berørt av covid-19 situasjonen i nabokommunen.  
Det er gjort en kjempeinnsats i Evje og Hornnes kommune. 
Spent på hvordan det går med innnfasing IKT fremover. Opptatt av 
langsiktig perspektiv og mulighetene for innovasjon og gevinster som 
IKT kan gi. 
Stiller mer enn gjerne opp for nye og/eller konsituerte 
kommunedirektører.  
 
Valle – Aud Sunniva Fur: 
 
Møte i kommunedirektørutvalget Agder (KDU) 26. – 27. november. 
 
Helsepolitisk toppmøte på Agder – ref e-post fra Katrine Homdrum.  
Innspill til strategiske drøftinger sendes pr e-post til Katrine Hodrum 
med kopi til rådmannsutvalget. Frist 15. oktober 2020 
 

Astrid 
Marie 
Engeli 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle. 
151020 
 

2 – Spørsmål Bygland kommune 
 
Sak: Spørsmål til kommunedirektør/ordførar: I kommunestyremøtet 
etterspurte vi ein strategisk plan og eit mogleg samarbeid med våre 
nabokommunar for å kjøpe lokale varer,- nytte handlingsrommet i 
kommunens innkjøpsavtalar maksimalt. Har det skjedd noko på dette 
området? 
 
Enighet om å vurdere om prosjekt «Grønne innkjøp» vil kunne gi 
synergier her. OFA holder også på med strategiarbeid på innkjøp. 
 

 
 
 
 

 
 

3 – Eventuelt 
 
Er digitaliseringsgruppa aktiv? Aud Sunniva Fuhr sjekker opp status. 
 

  
Aud 
Sunniva 
Fuhr 

4 – Neste møte 
 
Flyttes til mellom 4. november og 26. november.  

  
Rita 
inviterer 

 
 
Med helsing 
Setesdal interkommunalt politisk råd 

Rita Hansen  
dagleg leiar 


